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Ranst, 12 februari 2025 

Aan de Voorzitter van de gemeenteraad 

Aan de Algemeen directeur 

Gustaaf Peetersstraat 7 

2520 Ranst 

 

Beste, 

 

Graag had N-VA Ranst volgend punt toegevoegd aan de gemeenteraadszitting van maandag 

17 februari 2025. 

 

Aanzienlijke oppervlakte landbouwgrond verdwijnt in Ranst 

Interpellatie door Zoë Helsen 

 

Toelichtende nota: 

Artikel 35 bis paragraaf 5 van het Veldwetboek stelt dat er voor bebossing van landbouwgrond een 

gemeentelijke bebossingsvergunning nodig is, afgeleverd door het College van Burgemeester en 

Schepenen. Het Schepencollege moet binnen de dertig kalenderdagen na indiening van de aanvraag 

over de vergunningsaanvraag beslissen. Neemt het college geen beslissing binnen die dertig dagen, 

dan wordt de vergunning geacht verleend te zijn. 

Op 28 januari 2025 konden we in het CBS lezen dat er tussen de Heidestraat en het Hutveld in 

Emblem voor maar liefst 171.500 m2 landbouwgrond verloren zal gaan voor landbouwactiviteiten en 

bebost zal worden, omdat het Schepencollege geen tijdige beslissing genomen heeft. Dit is maar 

liefst de grootte van 34 voetbalvelden aan landbouwgrond dat verdwijnt. 

Onze vragen: 

 

 Kan het College uitleggen waarom het binnen de wettelijk vastgestelde termijn van dertig dagen 

geen beslissing heeft genomen? 

 

 Welke stappen onderneemt het College om het verlies van zulke grote oppervlakte aan 

landbouwgrond te compenseren of te voorkomen, vooral gezien de nadruk in jullie 

verkiezingscampagnes die werd gelegd op het beschermen van de landbouwsector? 


